


‘T Stukske
Jaargang 35
Nummer 1
Maart 2022
Verschijnt viermaal 
per jaar
Uitgave stichting 
‘T stuk Zundert
Redactie
Demis van Loenhout
Francois van Beek
Vormgeving
Luuk Willekens
Redactie adres
Den Dries 36
4882 BJ
Klein-Zundert
E-mail
fvanbeek@home.nl

Inhoudsopgave

Van de redactie    2
Van de bestuurstafel  4
Kinderpagina    6
Vrijwillige bijdrage   7
Uitnodiging jaarvergadering    8
Winterwandeling   10
Notulen jaarvergadering 2021 16 t/m 19
Agenda    22

‘T Stukske
Jaargang 35
Nummer 1
Maart 2022
Verschijnt viermaal 
per jaar
Uitgave stichting 
‘T stuk Zundert
Redactie
Demis van Loenhout
Francois van Beek
VormgevingVormgeving
Luuk Willekens
Redactie adres
Den Dries 36
4882 BJ
Klein-Zundert
E-mail
fvanbeek@home.nl

Inhoudsopgave

Van de redactie    2
Van de bestuurstafel  4
Kinderpagina    6
Vrijwillige bijdrage   7
Uitnodiging jaarvergadering    8
Winterwandeling   10
Notulen jaarvergadering 2021 16 t/m 19
Agenda    22

䤀渀栀漀甀搀 Van de redactie



Colofon

䤀渀栀漀甀搀

2

En ja weer een jaar voorbij. Zo is het al 2022 en hebben we eigenlijk al 2 jaar geen corso zoals wij 
dat in hart en nieren kennen. Natuurlijk hebben we vorig jaar lekker kunnen bouwen, maar wel met 
iedere avond in een boekje noteren dat ik er ben en voordat we lekker bloemetjes op die wagen 
konden gaan rammelen, check hier, zelftest daar etc. Ik begin het zo langzamerhand ook wel een 
beetje beu te worden. Maar goed, we doen het hopelijk allemaal voor een goed doel. En dat doel 
zou ook moeten bevatten een als vanouds, gezellig, competitief en een vol publiek zijnd corso!! 
Daar gaan we voor! En het lijkt de goede kant op te gaan .

Zo ook onze buurt. De ontwerpers zijn al volle bak in de voorbereiding. Met een overvolle club van 
Johan Raats, Jack Schetters, Joel Sprenkels, Hans Arnouts en Sjoerd van de Linden mogen we 
ervan uitgaan dat het aan creativiteit niet zal ontbreken.

We gaan er op dit moment nog volledig vanuit dat we een normale jaarvergadering op een her-
kenbare datum (1 april) en tijdstip zullen hebben. Fysiek en ook weer met een echte maquette 
presentatie. Het bestuur informeert ons in dit boekje verder over de plannen die er zijn.

Ook de activiteitencommissie heeft er weer volle bak vertrouwen in getuige de kalender 2022. Alle 
oude en nieuw bekenden activiteiten staan weer gepland. Van de winterwandeling tot de kroe-
gentocht, ze staan weer in onze agenda. Geeft een goed gevoel. Laten we hopen dat we elkaar 
weer kunnen treff en tijden deze gelegenheden en zo ook de lokale horeca een steuntje in de rug 
kunnen geven, want dat is zeker zo belangrijk. In deze editie vindt u de agenda van alle activiteiten 
van onze AC. Handig voor op het prikbord thuis en om even over te nemen in de eigen agenda.

Wat betreft de jaarvergadering, hier leest u meer over in dit boekje. De datum, de agenda en de 
notulen van de vorige vergadering zijn hier te vinden. Zo kunt u goed voorbereid onder het genot 
van een drankje, komen luisteren naar het wel en wee van onze buurtschap.

Weet dat ook ons klusteam niet stil zit. Vele zaterdagen hebben zij afgelopen winter nog aan ons 
nieuw onderkomen geklust om het steeds beter, geordender en effi  ciënter te maken. En niet te 
vergeten, er wordt hard gewerkt een de tentuitbreiding welke we toch dit jaar al willen realiseren. 
Ik kan me voorstellen dat ook u nieuwsgierig bent naar hoe het er allemaal uit ziet.

In deze editie ook gelijk verslag en foto’s van de eerste activiteit van de AC, de winterwandeling. 
Lekker hoor om iedereen weer te zien en bij te kletsen. Voelt weer gelijk ouderwets. Laat de corso 
maar komen.

We gaan langzaam de winter uitzwaaien en verwelkomen de lente. Op korte termijn zullen de 
eerste tenten weer uit de grond gestampt worden en Zundert ontwaakt uit weer uit de winterslaap. 
Hopelijk zullen er weer aardbeienfeesten zijn waarbij de buurten hun ontwerpen presenteren en 
de discussies weer ouderwets zullen losbarsten. Ik heb er in in!!

Veel leesplezier met dit boekje en tot ziens bij alle activiteiten en onze gezellige buurtschap!
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Beste buurtgenoten,

De voortekenen dat we ons dit jaar weer klaar kunnen maken voor een volwaardig corso 
zijn vooralsnog positief: iedereen heeft goede moed en er worden al volop gave 
ontwerpen gepresenteerd door de andere buurten. Wij maken onszelf in ieder geval ook 
weer op om te gaan knallen dit jaar!

Daarnaast zal het aanzicht op de nieuwe bouwplaats dit jaar gaan veranderen. De tent 
zal een heel stuk groter zijn door de nieuwe uitbouw, welke de tent met de loods zal gaan 
verbinden. We kijken er erg naar uit dit straks in het echt te zien.

Voor het zover is hoeven we ons gelukkig ook niet te vervelen! De AC heeft al weer 
volop activiteiten gepland en de agenda loopt zo lekker vol. Op 1 april staat ook, op het 
oude vertrouwde moment, de jaarvergadering gepland met de ontwerppresentatie. Wat 
onze ontwerpersclub dit jaar in petto heeft, zul je dan kunnen aanschouwen. Zoals je in 
de agenda (elders in dit Stukske) kan zien, zullen we het bestuur met één bestuurslid 
gaan uitbreiden om zo de takenlast wat dragelijker te gaan maken. We hebben wel de 
intentie om over 2 jaar, als de verhuizing volledig is afgerond, weer terug te gaan naar 
een 9-koppig bestuur.

We hopen jullie allemaal te mogen verwelkomen op de jaarvergadering, tot dan!

Het bestuur
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Vrijwillige bijdrage 2022

Dit jaar zullen wij rond de maand mei weer bij jullie langs komen voor 
de vrijwillige bijdrage. Het kan echter zo zijn dat we, indien we u bij de 
eerste keer niet thuis aantreffen, in de maand juni of juli nog een keer 
langs komen. 

U kunt natuurlijk ook zelf beslissen om de bijdrage over te maken. 
Helaas is het niet meer mogelijk om via Mollie een QR code aan te 
maken. U kunt de vrijwillige bijdrage echter nog wel overmaken op 
het volgende bankrekeningnummer: NL07RABO0321506332 t.a.v. 
stichting Buurtschap ’t Stuk onder vermelding van uw naam en adres.

Het richtbedrag is op € 20 per gezin gezet. Het blijft echter een vrijwilli-
ge bijdrage zoals u gewend bent van onze buurtschap. We kunnen uw 
bijdrage ontzettend goed gebruiken bij de bouw van onze wagen. Uiter-
aard hopen we daarom weer op uw steun!!!

Wij danken u bij voorbaat voor uw bijdrage.

Bestuur Stichting buurtschap ’t Stuk.

唀椀琀渀漀搀椀最椀渀最 樀愀愀爀瘀攀爀最愀搀攀爀椀渀最
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Onder voorbehoud van eventuele corona maatregelen is het vrijdag 1 april 2022 om 20:00 
weer tijd voor de jaarvergadering van Stichting Buurtschap ’t Stuk in de zaal van Café Victoria. 
Gepland op het oude vertrouwde moment en ook weer inclusief de ontwerp presentatie voor het 
komende jaar. We blikken daarnaast terug op het afgelopen corsojaar en kijken vooruit naar de 
uitdagingen die ons dit jaar te wachten staan.

Onderstaand de agenda van deze avond.
AGENDA JAARVERGADERING 2022

1. Opening
2. Vaststellen van de notulen van de jaarvergadering van 6 oktober 2021 (elders in dit boekje te 
vinden)
3. Ingekomen stukken en mededelingen
a. Speerpunten 2022
b. Update nieuwbouw
4. Raad van Buurtschappen
5. Terugblik Corsojaar 2021
6. Verslag kascommissie en fi nancieel jaarverslag 2021 (tevens benoeming nieuw kascommis-
sielid)
7. Bestuursverkiezing:
Aftredend en opnieuw herkiesbaar: Valerie Koeken en Jisca de Visser
Toetredend tot bestuur: Matthieu van Erk
8. Rondvraag
9. Corso 2022 en presentatie ontwerp
10. Sluiting

Hopelijk tot dan!
Het bestuur
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Vorig jaar hadden we door Corona maatregelen een andere wandeltocht dan de voorgaande 
edities. Maar dit jaar konden we weer met z’n allen gaan wandelen. Gelukkig maar! Om 10.00 
uur was het verzamelen bij Het wapen van Zundert en om klokslag 10.30 uur gingen we met 
bijna 40 deelnemers onderweg. Over harde en onverharde paden was er door het A.C. weer 
een mooie tocht uitgestippeld. Zelfs het weer was prima, droog en een lekker zonnetje en de 
temperatuur was voor de tijd van het jaar prima. Via de Muisvonder richting De Gaard. Helaas 
had de organisatie er geen rekening mee gehouden dat Sauna Diana op dit tijdstip nog gesloten 
was voor de koffi  estop. Dan maar weer verder. Het viel overigens wel dat we ineens een groepje 
achterblijvers hadden die op het moment van aansluiten bij de rest van groep zich meldde met 
de woorden “zo das ook weer afgewerkt, we kunnen verder”…

Via de Wildert weer richting Zundert. Voor iedereen die dacht dat we al weer richting café aan 
het lopen waren viel het wat tegen. We namen nog een ommetje.. Op de een of andere manier 
gaat het tempo omhoog wanneer de dorpskern weer in het vizier komt. De stukkers ruiken het 
gerstenat op grote afstand blijkbaar. Opvallend hierbij was dat Roger het tempo bepaalde en 
Marij (onze veiligheid aan de achterzijde) op steeds grotere afstand kwam. Alsof hij het er om 
deed.. .

Via de Tuinderij over het nieuw aangelegde wandelpad naar de fi etsbrug. Hier kwamen een paar 
buurtgenoten tot de conclusie dat deze pad met de fi ets niet te doen is na een avondje corso 
bouwen, lees doorzakken. Er werd al overwogen om extra balustrades langs diverse bruggetjes 
aan te leggen voor de eigen veiligheid. We hebben immers wat buurtgenoten met ervaring in het 
kussen van de weg….

Via de fi etsbrug weer richting de Katerstraat, waar Nancy en Lotte ons op stonden te wachten 
met heerlijke snert en tomatensoep. En na de soep was er weer de beruchte “After Party” van 
het ’t Stuk. Niet omdat het moest, maar gewoon omdat het kon en weer mocht!!!

Het was weer super gezellig. Tot een volgende keer











䨀愀愀爀瘀攀爀最愀搀攀爀椀渀最



1616

䨀愀愀爀瘀攀爀最愀搀攀爀椀渀最

Jaar- en evaluatievergadering buurtschap ’t Stuk 2021
Locatie Café Victoria
Datum 6 oktober 2021
Aanwezig Bestuur: 8 bestuursleden
Overig: 20 buurtleden
Afwezig Jean-Pierre en de ontwerpers van afgelopen jaar (Hans, Stijn en Sjoerd)
_____________________________________________________________________

1. Opening
De vergadering werd om 20:06 geopend door Thijs.

2. Vaststellen van de notulen
De jaarvergadering van 2019 heeft digitaal plaatsgevonden op 25 november 2020, waarvan de 
notulen terug te vinden zijn in het tweede boekje van 2021 (’t Stukske is ook digitaal beschikbaar 
via de website). De notulen werden ongewijzigd vastgesteld.

3. Ingekomen stukken en mededelingen
· Gebruik maken van de loods: Iedere commissie of werkgroep mag gebruik maken van de loods 
voor vergaderingen. Laat dit even aan Valerie weten, dan kunnen we voorkomen dat de loods 
dubbel geboekt wordt. We zullen hier nog een aantal huisregels voor opstellen, maar het idee is 
in principe gewoon dat het netjes achtergelaten dient te worden.
· Den Bels feestweekend in de sporthal: We zijn gevraagd of we in het weekend van 12, 13 en 
14 november weer kunnen helpen met tappen, garderobe, etc. Hoeveel mensen er precies nodig 
zijn, is nog niet helemaal duidelijk, dat zal ook van de maatregelen afhangen.
· Opening van de tuinderij: We zijn door Maas-Jacobs gevraagd om 11 december te helpen bij 
deze opening, ook tegen vergoeding.
· 27 maart halvasten: Het eerste contact is alweer gelegd voor te komen tappen.
· Raad van Buurtschappen: Vanaf maart heeft er maandelijks overleg plaatsgevonden vanwege 
COVID-19. Daarnaast is John Vriends toegetreden als vice-voorzitter en Frank Kouwenberg 
neemt de plek over van Gidie Winkenius.
· Activiteitencommissie: Voor aankomende zaterdag staat er een leuke bingo op het programma 
en verder is Marieke toegetreden tot de AC. Zaterdag 20 november vindt de kroegentocht plaats.
· Brickeys: Deze worden binnenkort door de gemeente geleverd.

6. Update & plannen nieuwe bouwplaats

Thomas neemt het woord. We zijn op het moment vooral bezig met de uitbouw van de tent. Dit 
wordt hopelijk komend jaar gerealiseerd, maar zal ook van de fi nanciële situatie afhangen. Er 
moet nog een puntje (450m2) bestraat worden als de BAM daar weggaat. Verder zijn er nog wat 
klusjes die moeten gedaan worden, zoals de parkeervakken. Verder zijn we nu ook bezig met 
de gebruiksovereenkomst met de gemeente. Als we handjes nodig hebben, zullen we dat zeker 
laten weten.
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- Bram gaat nog even verder in over de uitbouw. We hebben de berekeningen terug gehad, maar 
daar hangt wel een vervelend kostenplaatsje aan vast. Dus we hebben nu vragen teruggesteld. 
We moeten er nu even goed over nadenken waarin en wanneer we willen investeren. Dat spon-
sorbord wat aan de tent van Veldstraat hangt, zoiets krijgen wij ook op onze tent.
- Jarno neemt het woord omtrent de kosten van de nieuwe bouwplaats. De originele begroting 
stond op 125.000. Nu zitten we op 104.202 aan uitgaven, dus dat valt nog binnen de begroting, 
maar de bijtent kan wellicht tegen gaan vallen qua uitgaven.
- Luuk geeft een update over de sponsorcommissie van de nieuwbouw. Op dit moment staan 
wij op een opbrengst van 17.300 gezamenlijk. Origineel hebben we op 10.000 per buurtschap 
ingezet. Vooral de walk of fame willen we nog (en vooral Veldstraat) stappen in gaan zetten. Per 
buurtschap willen we eigenlijk 100 tegels verkopen, maar nu zitten we op 85 in totaal.

7. Financieel jaarverslag

- Jarno geeft een samenvatting, al valt 2020 (het corsoloze jaar) natuurlijk niet te vergelijken met 
2019. Zo hebben we minder van de SBZ gekregen (1500,-), al viel dat mee, want in eerste instan-
tie zouden we niets krijgen. Tapklussen etc. vielen afgelopen jaar natuurlijk weg.
- Demis en John hebben de kascommissie gedaan over het boekjaar van 2020. De fi nanciële ad-
ministratie is overzichtelijk en consistent. Voor komend jaar is het goed om weer fysiek bij elkaar 
te komen en ook een steekproef te nemen om de bonnetjes/facturen te controleren. De suggestie 
van de kascommissie uit de 2019 om het honk op het veld af te schrijven is overgenomen en dit 
wordt door de huidige kascommissie ook als wijs ervaren. Verder hebben we Zoë bereid gevon-
den om de kascommissie voor komend jaar van Demis over te nemen.
- Voor 2021 hopen we quitte te spelen of zelfs nog met een plusje uit te komen. We krijgen 
5000,- zeker van de SBZ, we hopen nog op meer. Verder komt de vraag hoe het met de Tuinderij 
zit, maar dat gebied zit offi  cieel bij Veldstraat. Wellicht zouden we hier wel kunnen fl yeren, maar 
moeten we wel even goed met Veldstraat bespreken.

8. Bestuursverkiezing

Thijs Willekens, Thomas van Nederkassel, Bram van den Ouwelant en Luuk Willekens zijn aftre-
dend en opnieuw herkiesbaar. Johan en Ronald tellen de stemmen. Alle vier zijn met een ruime 
meerderheid ingestemd.

9. Evaluatie 2021

Er wordt in vier groepjes geëvalueerd, daarna worden de punten centraal besproken. De punten 
die naar voren zijn gekomen:
· Er moet een duidelijkere communicatie komen tussen het bestuur en de vrijdagavondcommissie, 
1 duidelijk aanspreekpunt vanuit het bestuur zou hier al aan bijdragen. Het plan is nu om aan het 
begin van de bouw even bij elkaar te komen, zodat de verwachtingen naar elkaar toe duidelijk 
vastgesteld kunnen worden. Ook goed om op een soort van draaiboek voor de vrijdagavondcom-
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BEN JIJ OOK ZO TOE AAN VITAMINE VAKANTIE? 

 
Al 12 jaar het adres voor het regelen van een onbezorgde en goed geregelde 

vakantie. 
 

Wat is het fijn om weer vooruit te kunnen kijken en leuke plannen te 
maken. Er zijn echter nog veel onduidelijkheden en maatregelen om 
rekening mee te houden.  
Ik voorzie je graag van een eerlijk, professioneel reisadvies en verzorg je 
vakantie van A tot Z. 
 

 
  Sandra Verschuuren – Krijnen 

  Personal Travel Agent te 
Zundert 

   Tel. 06-208036222 
  www.ttc.nl/sandra 

  sandra.cc@travelcompany.nl 
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missie op te stellen
- De karaoke op de maaiavond is heel goed bevallen, wel leuk om ieder jaar iets leuks of iets 
speciaals te doen, maar misschien niet ieder jaar een karaoke.
· Het galmt heel erg in de loods en ook in de keuken.
· Er is een klok van Klein-Zundert die nog niet opgehangen is vanwege kapot uurwerk.
· Goed om volgend jaar eerst de tent helemaal te maken (dus zorgen dat de leuningen op de trap 
zitten) voordat er aan de wagen gebouwd wordt.
· Er moet wel altijd iemand zijn om af te sluiten als de bestuursleden naar huis gaan.
· Terreininrichting: fi etsenstalling & auto’s, in de planning rekening mee houden dat het ook duide-
lijk is waar de fi etsen komen.
· De barbecue twee weken voor corso is goed bevallen, leuk om tijdens de bouw zoiets ook te 
organiseren.
· Activiteiten zoals op vrijdag Den Bels & spareribs eten moeten vrijblijvend blijven.
· Complimenten voor alles wat voor het laatste weekend op korte termijn nog geregeld moest 
worden.
· Communicatie tussen bestuursleden: soms was er niemand om te openen.
· De bouwvergadering werd erg gemist dit jaar.
· De coff ee-crew is goed bevallen.
· Bij Veldstraat is het niet altijd opgeruimd, wellicht kunnen we ze daar een keer over aanspreken.
· Steigermateriaal: gebruik zeker in het begin eigen steigers. Verder was er te weinig visie over 
het bouwen van de tent.
· Volgend jaar mag er wel meer uitdaging zitten in de wagen.
· Het doorgeven wie er ging duwen was vrij laat.
· Communicatie: het gebruik van social media bij BS ’t Stuk is minimaal.
· Zaken werden laat doorgegeven, aankondiging van Bob de Bouwer was ook laat.
· De tikcrew heeft ook aangegeven dat er steeds meer mensen gaan prikken en steeds minder 
mensen gaan tikken, maar dit is een probleem dat al jaren speelt.

10. Rondvraag

Marcel: Complimenten aan het bestuur, omdat er een hoop extra zaken geregeld moest worden 
door de hele COVID-19 situatie.

Peter: De Stukske lijsten zijn niet helemaal up-to-date. Dit is zeker een actiepunt, maar het is ook 
belangrijk dat adreswijzigingen doorgegeven worden aan het bestuur.

11. Afsluiting

De vergadering werd om 22:38 gesloten.
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Agenda
Maart

NLdoet
12 Maart - Bouwplaats
08:45

Bingo
12 Maart - Café De Ossekop

April

Jaarvergadering
01 April - Café Victoria
20:00

Paasmiddag
16 April - Meer info volgt nog

Mei - Juni

Seniorenmiddag
14 Mei - Meer info volgt nog

Openingsfeest zaterdag
21 Mei - Meer info volgt nog

Augustus

Corsong
20 Aug - Sporthal ODM

September

Corsozondag
04 Sept - Zundert

Corsomaandag
05 Sept - Zundert

Oktober - November

Buurtfeest
08 Okt - Meer info volgt nog

Kroegentocht
19 Nov - Zundert

Openingsfeest zondag
22 Mei - Meer info volgt nog

Doemiddag - BBQ
25 Juni - Bouwplaats
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